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OLC 12 September 2022 15:15 - 
16:10 (fysiek) 
Aanwezig: 
Amber Baaijens, Christian Bauer, Anouk den Besten, Liselot Boekhoudt, Lanka Burgersdijk, Anne-
Claire van Dijk, Nikky Hu, Floris Huizenga, Matthijs de Jong, Max Jongmans, Lotte Kremers, Julie 
Lemoine, Joey Lim, Jorieke Manenschijn, Melanie Overmars, Irene Peeks, Emma Pellegrom, Britt 
Polderman, Thomas Pouwels, Rick Rodenburg, Rick van der Salm, Aber-Jan Scheffer, Anne-Marie 
Schreurs, Jip Steehouwer, Robbin Talens, Nadia Sonneveldt, Niels van de Ven, Stijn Voskamp, 
Hendrik Vrijburg, Nicole de Waal, Rick Weijers, Nard Willems.  
 

Afwezig: 
Natasja van de Beek, Sterre Bours, Tarik Bugamza, Ketevan Burduli, Matthew Canfield, Hizir 
Cengiz, Anouar Chidar, Eva van Dam, Suradj Doekharan, Nadine Donselaar, Rachelle Doulliard-
Proulx, Gina Eerkes, Rochelle Entius, Simon Hellendal, Friso Hogendoorn, Ayman Kariman, 
Hanneke Palmen, Malaika van der Ploeg, Judith Reijnen, Cecily Rose, Jelmer Richel, Rebecca 
Sarkis, Rory Sagrue, Eva Schmidt, Charlotte Scheffrahn, Tristan Smart, Fleur Stolk, Sterre Tangel, 
Hilde Wermink, Katrica van der Zon.  
 

Opening en vaststelling agenda  
De voorzitter opent de vergadering om 15:15 en dankt iedereen voor hun aanwezigheid.  
 

Mededelingen  
De voorzitter vertelt dat een agendapunt wordt toegevoegd, Anne-Marie Scheurs zal namelijk iets 
vertellen over haar functie als loopbaancoach. Verder vertelt de voorzitter dat er nog geen vervolg 
is op het vraagstuk omtrent de bachelor-uitreiking. De secretaris doet hier nog nader onderzoek 
naar, waardoor dit punt later besproken zal worden. De voorzitter stelt de agenda vast.  
 

Vaststellen verslag 4 juli 2022 
De leden van de OLC hebben geen aan- of opmerkingen. Het verslag van 4 juli 2022 wordt 
vastgesteld. 
 

Studenteninformatie HS 22/23 
Nicole de Waal, medewerker bij marketing en communicatie, stelt zich voor aan de OLC. Zij vertelt 
over de nieuwe Brightspace-omgeving: studenten-informatie  (22-23 HS Student-info). Dit is een 
omgeving voor alle studenten met daarin algemene informatie, maar functioneert eigenlijk meer als 
een wegwijzer naar de website.  
 
Nicole vertelt dat alle (voorlopige) studenten automatisch ingeschreven worden door het OIC, en 
dat de omgeving beschikbaar is in het Nederlands en in het Engels. Zij laat zien hoe het 
programma eruit ziet en vertelt in algemene lijnen hoe het werkt. Zij vraagt de leden van de OLC 
om te kijken naar de Brightspace-omgeving en haar feedback te verschaffen indien nodig.  
 
De vice-voorzitter vraagt of het mogelijk zou zijn om zo’n algemene pagina te maken voor alle 
opleidingen. Nicole reageert dat hierover nog even gesproken kan worden op een ander moment. 
Een toehoorder maakt de opmerking dat het wellicht minder gelaagd kan, zodat onderwerpen 
makkelijker te vinden zijn.  
 
De voorzitter vraagt wat de beweegredenen zijn voor het initiatief. Nicole reageert dat de website 
versnipperd was en dat door het linken naar de website de informatie altijd betrouwbaar en up to 
date is.  
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Nicole verzoekt of de leden van de OLC om vooral kritisch te kijken naar de logica van de indeling. 
Opmerkingen kunnen zij mailen naar haar, de student-assessor of via de colofon in de 
Brightspace-omgeving. 
 
De vice-voorzitter merkt op dat de regeling twee tentamens op één dag nog erin kan worden gezet. 
Een student-lid verzoekt of de uitleg over inschrijvingen van tentamens ergens duidelijk(er) kan 
staan. Daarbij merkt een lid op dat vooral nadruk op de extra bevestiging voor inschrijving moet 
worden gelegd. De vice-voorzitter meldt ook nog dat vermeld moet worden dat studenten niet 
moeten vergeten om zich in te schrijven voor de tussentoets, omdat dit pas later kan dan voor de 
eindtoets.  
 
Een student-lid vertelt over dat ze te veel omgevingen heeft, waardoor deze omgeving 
mogelijkerwijs weg zal vallen. Een ander student-lid reageert dat dit wel mee zal vallen nu je op de 
Brightspace de indeling kan maken tussen de semesters en bepaalde omgevingen kan pinnen. 
 
Nicole verzoekt dat de OIC-zaken naar het OIC gemaild moeten worden.  
 
De OLC dankt Nicole voor haar aanwezigheid.  
 

Nieuwe loopbaanadviseur 
Anne-Marie Scheurs, loopbaanadviseur, werkt sinds kort op de faculteit. Anne-Marie vertelt dat zij 
door haar achtergrond de juridische wereld goed kent en dat zij hoopt dat studenten haar weten te 
vinden. Voor allerlei vragen kunnen de studenten bij haar terecht.  
 
De leden van de OLC hebben geen vragen voor Anne-Marie en de voorzitter dankt haar voor haar 
komst.  

 
Nieuwe Managementstructuur Cleveringa Instituut  
Niels van de Ven, Hoofd Onderwijs- en Studentenzaken, stelt zich voor aan de OLC. Niels vertelt 
dat zijn functie voortvloeit naar aanleiding van een extern geschreven advies. In dit advies stond 
dat er een behoefte bestond aan ondersteuning binnen de onderwijsprocessen. 
 
De leden van de OLC hebben geen vragen voor Niels en de voorzitter dankt Niels voor zijn komst.  
 

Concept Jaarverslag GOLC 
Liselot Boekhoudt, student-lid GOLC, verzoekt de leden van OLC om het concept jaarverslag goed 
door te nemen en vraagt of er aan- of opmerkingen zijn.  
 
Een student-lid maakt een opmerking over punt 4.2. Een ander student-lid maakt de opmerking dat 
zij het jammer vindt dat er maar weinig kleine OLC’s zijn. De voorzitter beaamt dit en vraagt hoe 
vaak er gemiddeld wordt vergaderd. Hierop wordt geantwoord dat de meeste mensen 2 keer per 
jaren vergaderen, en enkelen antwoorden 4 keer per jaar.  
 
Thomas Pouwels, student-lid GOLC, vertelt over het jaarverslag. Hij merkt daarbij op dat met 
name voor de structuur gekeken is naar het jaarverslag van vorig jaar. Ook merkt hij op dat het 
concept nog niet af is, omdat rekening gehouden moet worden met de aanwezigheid van deze 
vergadering. Verder vertelt hij dat het jaarverslag ook stukjes over de werkgroepen bevat, en 
verzoekt de leden van de desbetreffende werkgroepen dat deel goed te lezen en bij aanvullingen 
hem te mailen.  
 
De voorzitter heeft een aanvullende opmerking over pagina 7, zij zegt dat er nadruk mag worden 
gelegd op de tentaminering in januari en het succes om de tentamens zo ver mogelijk van 1 
januari te krijgen.  
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Een student-lid vraagt of de panelgesprekken nog erbij komen te staan. Thomas zegt dat hij dit 
erin zal zetten.  
 
De vice-voorzitter maakt nog de opmerking om vooral bij de corona-problematiek te benadrukken 
wat de docent-leden en wat de student-leden vinden. Ook wordt nog een opmerking gemaakt over 
de hele/halve cijfers-problematiek. Thomas zal dit erin verwerken.  
 
De voorzitter dankt Thomas voor zijn werk. 
 

Mededelingen en stand van zaken: 
Update Faculteitsraad  
Britt Polderman, student-lid Faculteitsraad, geeft een update van haar eerste vergadering van het 
jaar. Zij vertelt dat er voornamelijk 2 punten zijn besproken. Het eerste punt had betrekking op de 
online toetsing voor de toelating criminologie. Doordat deze manier zo goed was bevallen in de 
corona-tijden, blijft de faculteit dit op deze manier doen. Zij vertelt verder dat ook is gekeken naar 
schoolexamens, omdat dit ervaring leert dat het niveau per school best kan verschillen. Verder 
vertelt zij dat er nieuwe loketten zijn gebouwd en er gevraagd is of mensen van het OIC hier weer 
kunnen zitten. Daar zal nog naar gekeken worden.  
 
De voorzitter dankt Britt voor de update.  
 
Update Onderwijsbestuur  
Anne-Claire van Dijk, student-lid Onderwijsbestuur, vertelt dat er voornamelijk over 3 punten 
gesproken gaat worden: het cijferscenario, de panelgesprekken en de kernvisie. De vice-voorzitter 
vraagt of de OLC nog inspraak heeft op de nieuwe scenario’s van het vraagstuk omtrent de 
hele/halve cijfers. Anne-Claire vertelt dat het waarschijnlijk nog wel een keer langs de OLC zal 
komen. 
 
Werkgroep Kwaliteitsmiddelen 
De voorzitter vertelt dat door het vertrek van Gerda Korevaar deze werkgroep even on hold is 
gekomen. Later zal dit worden vervolgt. 
 
Werkgroep Zichtbaarheid  
Een student-lid vertelt dat de spreekuren die de werkgroep wil organiseren nog opgepakt moeten 
worden en dat daarover nog verder zal worden vergaderd. De voorzitter meldt dat de werkgroep 
nog een rol kan spelen bij de werving van de nieuwe student-leden. De sollicitaties hiervoor zullen 
de derde week van oktober zijn. 
 
Vice-voorzitter meldt daarbij dat de student-leden die lid willen blijven van de OLC bij hun mailtje 
moeten vermelden bij welke opleiding zij gaan horen.   
 
Overig 
Lotte Kremers, ex-secretaris van de OLC, wordt de bedankt voor haar inzet de afgelopen twee jaar 
bij de OLC en krijgt een bloemetje van de voorzitter. 
 

Rondvraag  
De leden van de OLC hebben geen vragen.  
 

Sluiting vergadering  
De vergadering wordt gesloten om 16:10. 

 


